
Helppo marjapiirakka 
Välineet:

Leivonta-ainekset:



Laita uuni lämpenemään 200 C.

Mittaa kulhoon 6 dl vehnäjauhoja. 

Lisää 3 dl sokeria.



Lisää 5 tl leivinjauhetta.

Lisää ½ tl vaniljasokeria.

Lisää 3 ¾ dl maitoa.



Sekoita hyvin.

Riko 1 kananmuna lasiin.

Lisää kananmuna taikinaan. 



Lisää 1 dl juoksevaa margariinia.

Jos sinulla ei ole juoksevaa margariinia niin voit 
käyttää 100 g voita/margariinia.

Kaada taikina pellille.

Ripottele marjat taikinan päälle.



Lisää sokeria marjojen päälle.

Laita pelti uuniin 20 minuutiksi.



Vaniljakastikkeen kanssa piirakka on erityisen hyvää!

Tällä ohjeella saa myös ihanan omenapiirakan laittamalla marjojen tilalle 
omenalohkoja, sokeria ja kanelia.


